
 

        

Protokół nr XLVIII/IV/22 

z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 31 marca 2022 r. 

 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne: 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:30, zakończono o godz. 18:07.     

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Lądku-Zdroju, ul. 

Kolejowa 6. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju – Pani Małgorzata 

Bednarek. Przewodnicząca Rady Miejskiej powitała: Radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju 

Romana Kaczmarczyka, Zastępcę Burmistrza Lądka-Zdroju Alicję Piwowar, Radcę Prawnego 

Panią Irenę Brzozowską, Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniewską, Kierownika Wydziału 

Gospodarki Leśnej Pana Rafała Szatana, pracowników UMiG obsługujących sesję oraz 

wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodnicząca Rady stwierdziła quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 13 radnych, nieobecni: Radna Edyta Kolendo, Radna Dorota 

Łakucewicz.   

 

Ogłoszony porządek obrad:   

 1. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2022-

2036; 

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu miasta i gminy Lądek-Zdrój; 

d) w sprawie zakresu pomocy rzeczowej i finansowej dla osób przybyłych z terytorium Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

e) w sprawie uznania skargi Wojewody Dolnośląskiego za zasadną; 

f) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Lądka-

Zdroju; 

g) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2022 roku”. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 



 

 

4. Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK Sp. z o.o. – kierunki rozwoju.    

5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2021.  

6. Sprawozdanie z działalności i realizacji planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju za rok 2021.  

7. Oświadczenia, wnioski radnych. 

8. Zamknięcie obrad.                 

 

Poddano pod głosowanie protokół nr XLVI/II/22 z sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju z dnia 

24 lutego 2022 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie - 13 głosów „za”. 

Poddano pod głosowanie protokół nr XLVII/III/22 z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju z dnia 10 marca 2022 r. Radni przyjęli protokół jednogłośnie - 13 głosów „za”. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek złożyła wniosek formalny w sprawie 

zmiany porządku obrad poprzez dodanie w części II w bloku uchwał, siedmiu projektów uchwał 

w sprawie przyznania Medali Honorowych św. Jerzego w podpunktach od h) do n).  

 Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 

głosów „za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła wniosek; porządek obrad został zmieniony. 

 

2. Prezentacja Uproszczonego Planu Urządzenia Lasu dla Lasów Gminnych Miasta 

Lądek-Zdrój na lata 2017-2026 w kontekście aneksu  

Głos zabrał Kierownik Wydziału Gospodarki Leśnej Pan Rafał Szatan, który przedstawił 

prezentację dotyczącą konieczności aneksowania Uproszczonego Planu Urządzenia Lasu dla 

Lasów Gminnych Miasta Lądek-Zdrój na lata 2017-2026.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Część II. 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach: 

 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2022 rok 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniew-

ską, która przedstawiła najważniejsze zmiany w budżecie po stronie dochodów i wydatków 

oraz omówiła treść autopoprawki. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który poinformo-

wał, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  



 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/326/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lądek-Zdrój na lata 2022-

2036 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik Wiolettę Wiśniew-

ską, która krótko omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji ds. Go-

spodarczych Pana Leszka Pazdyka, który poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/327/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

c) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych 

Straży Pożarnych z terenu miasta i gminy Lądek-Zdrój 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

przedstawił propozycje nowych stawek ekwiwalentu dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

Głos zabrał Radny Tomasz Stuła, który podziękował w imieniu strażaków za podniesienie 

wysokości ekwiwalentu.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/328/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

d) w sprawie zakresu pomocy rzeczowej i finansowej dla osób przybyłych z terytorium 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

omówił projekt uchwały oraz przedstawił sytuację dotycząca pomocy uchodźcom z Ukrainy 

przebywającym aktualnie na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

Komisja ds. Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/329/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

e) w sprawie uznania skargi Wojewody Dolnośląskiego za zasadną 



 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

wyjaśnił z czego wynika konieczność podjęcia uchwały.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk, który 

poinformował, że Komisja pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” – jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/330/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

f) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Lądka-Zdroju 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który w 

kilku słowach omówił projekt uchwały. 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej i poinformowała, że radni po zapoznaniu się z 

trzema uwagami negatywnymi z załącznika do projektu uchwały, uznali je za bezzasadne.  

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Pan Tomasz Stuła poinformował, że Komisja 

Uzdrowiskowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Leszek Pazdyk poinformował, że Komisja ds. 

Gospodarczych również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/331/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

g) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Lądek-Zdrój w 2022 roku” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Komisja ds. Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/332/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

h) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Annie Michorczyk 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Annie Michorczyk. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/333/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 



 

 

i) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Jadwidze Suchoń 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Jadwidze Suchoń. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/334/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

j) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Krystynie Szczepańskiej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Krystynie Szczepańskiej. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/335/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

k) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Grażynie Mańczak  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Grażynie Mańczak. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/336/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

l) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Renacie Czaplińskiej  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Renacie Czaplińskiej. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  



 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/337/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

m) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Teresie Nowak 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Teresie Nowak. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/338/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

n) w sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Teresie Piskorowskiej 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata Bednarek przedstawiła uzasadnienie wniosku w 

sprawie przyznania Medalu Honorowego św. Jerzego Pani Teresie Piskorowskiej. Pani 

Przewodnicząca poinformowała również, że wniosek uzyskał pozytywną opinię członków 

Konwentu ds. nadawania Medalu św. Jerzego, a projekt uchwały w tej sprawie został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję ds. Społecznych. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 13 radnych; 13 głosów 

„za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XLVIII/339/2022, która stanowi załącznik do 

protokołu z sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. 

O godzinie 17:22 obrady zostały wznowione.  

 

2. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami. 

 

Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami przesyłając materiały w formie 

elektronicznej na portal.  

Burmistrz Lądka-Zdroju zabrał głos i tytułem uzupełnienia przedstawił radnym informacje 

dotyczące planów inwestycyjnych, omawiając wnioski, jakie zostaną w najbliższym czasie 

złożone, aby pozyskać środki na dofinansowanie.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

3. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Pani Małgorzata Bednarek przedstawiła w kilku 

słowach informacje z działalności Rady. Pani Przewodnicząca przekazała informację o 

zbliżającym się terminie składania oświadczeń majątkowych przez radnych 



 

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Informacja na temat działalności spółki gminnej LUK Sp. z o.o. – kierunki rozwoju.    

 

Radni po zapoznaniu się z Informacją na temat działalności spółki gminnej LUK Sp. z o.o. – 

kierunki rozwoju nie mieli uwag. 

5. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Prze-

mocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2021.  

 

Radni po zapoznaniu się ze Sprawozdaniem z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Lądku-Zdroju za rok 2021 nie mieli uwag. 

 

6. Sprawozdanie z działalności i realizacji planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju za rok 2021. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Beata Dańkowska-Szczygieł, która 

omówiła po krótce Sprawozdanie z działalności i realizacji planu pracy i kontroli Komisji Re-

wizyjnej Rady Miejskiej Lądka-Zdroju za rok 2021. Radni nie mieli uwag.  

 

7. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

O udzielenie głosu poprosiła Radna Agata Opiła, która zapytała Pana Burmistrza o plany 

sprzedaży budynku byłej szkoły w Konradowie.  

Burmistrz Lądka-Zdroju w odpowiedzi poinformował, że trwają przygotowania do 

sprzedaży tego budynku.   

O udzielenie głosu poprosił Radny Tomasz Stuła, który odniósł się do zaplanowanego w 

planie pracy Rady Miejskiej na miesiąc marzec tematu pn. Analiza zabezpieczenia 

mieszkańców Gminy Lądek-Zdrój w zakresie podstawowej oraz specjalistycznej opieki 

zdrowotnej oraz współpraca z Naczelnym Lekarzem Uzdrowiska. Radny zwrócił się z prośbą, 

aby wrócić do tego tematu na sesji kwietniowej.  

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Miejskiej, która potwierdziła, że ten temat pojawi się w 

porządku obrad na kolejnej sesji.   

O udzielenie głosu poprosił Radny Artur Dobrzyński, który w swojej wypowiedzi poruszył 

problem zadłużenia lokatorów mieszkań komunalnych i braku ściągalności tych długów.  

Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował, że jest również duży problem z długami z tytułu 

opłaty za wodę.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

8. Zamknięcie obrad. 

Na zakończenie złożono wszystkim życzenia na nadchodzące Święta Wielkanocne.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Małgorzata 

Bednarek zakończyła obrady sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 



 

 

 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju (porządek obrad). 

2. Lista obecności na sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 31-03-2022 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 

   31 marca 2022 r. 

 


